
 

 

NIEUW ADVIES JAARCIJFERS 2021 
KASCOMMISSIE KNNV BREDA   
 
 
INLEIDING 
 
Wij, John Vegt en Wiet Kerkhoven, vormen als leden van de KNNV Breda de kascommissie voor 
de Jaarrekening 2021. 
Ons is gevraagd over die jaarrekening op 22 maart 2022 een advies voor te leggen aan de 
ledenvergadering van KNNV Breda.  
Aan de ledenvergadering van 22 maart 2022 moesten wij een positief advies onthouden, omdat de 
jaarrekening over 2021 te veel onduidelijkheden bevatte.  
Daarna hadden wij contact met diverse leden van het bestuur over de door ons geconstateerde 
gebreken. Ze staan hier onder als cursieve tekst. Punt 7 vloeide voort uit de beantwoording van de 
eerdere punten en is nieuw.   
 

 
BEVINDINGEN 
 
De penningmeester: 
1. heeft net als in het vorige boekjaar geen toegang tot bankgegevens, beschikt ook niet over 

bankafschriften, waaronder het eindsaldo van 2021. Over dat laatste is een advies van de 
vorige kascommissie kennelijk niet opgepakt; 

 
De opgegeven waarden op de balans komen overeen met die van het ontvangen afschrift van 
het Jaaroverzicht 2021 van de ING-bank.   
Daarnaast is ons een plan voorgelegd waaruit blijkt dat de rekeninggegevens door de 
penningmeester kunnen worden ingezien. De penningmeester kon hier prima mee uit de 
voeten als dat werd uitgevoerd, zo zei ze. Ook wij hebben er vertrouwen in dat dit een goede 
oplossing is van het probleem.  
 
Akkoord 
 

2. kan geen gedetailleerde onderbouwing geven voor de uitgaven ten behoeve van het afscheid 
van twee bestuursleden; 
 
Er is door de voorzitter en secretaris een onderbouwing van het afscheidsetentje aan de 
penningmeester gestuurd. Het totaalbedrag is verlaagd naar € 250,- Ook is er een aantal 
voorstellen gedaan om te voorkomen dat een dergelijk bedrag plots en zonder onderbouwing 
op de jaarrekening verschijnt. Wij hebben daarvan kennisgenomen en vinden de uitleg 
acceptabel. 
 
Akkoord 
 

3. beschikt niet over bonnen van betaling(en) voor websites en andere betalingen die de 
penningmeester niet zelf heeft uitgevoerd; 
 
De genoemde betalingen maken onderdeel uit van een aantal gezamenlijk ondernomen 
activiteiten met IVN Mark en Donge. De boekhouding en financiële verantwoording is in 
handen van KNNV-bestuurslid Jan Woolderink. Een en ander is mondeling tijdens de ALV van 
22 maart toegelicht en later schriftelijk aan de kascommissie bevestigd.  
 
Ook de financiële aspecten van activiteiten die worden ondernomen met andere organisaties 
vallen onder de verantwoordingsplicht die het bestuur heeft aan de leden. En dienen daarmee 



 

 

helder en inzichtelijk te worden gemaakt. Een voorstel daartoe is reeds door het bestuur 
gedaan en zal bij een volgende controle worden beoordeeld. Zie ook punt 7. 
 

4. beschikt, ondanks een opmerking van de kascommissie van vorig jaar, nog steeds niet over 
informatie over de voorraad boeken Turfvaart; 
 
De genoemde boeken zijn onderdeel van de gezamenlijke administratie met het IVN uit punt 3 
hierboven. Er blijken nog 57 boeken “400 jaar Turfvaart” te zijn en 10 stuks “Stadsplanten” 
maar de locatie van die 10 is niet meer te achterhalen. Ze dienen daarom als verloren te 
worden beschouwd. Jan Woolderink stelt voor de huidige werkwijze niet meer te wijzigen in 
verband met het geringe aantal boeken dat nog in omloop is. Bij een volgende uitgave zal 
ervoor worden gekozen om een goed inzichtelijk bewakingssysteem te ontwikkelen waardoor 
de leden jaarlijks op de hoogte kunnen worden gesteld van de stand van zaken. 
 
Akkoord.  
 

5. weet niet of de betalingen voor websites en IVN-app eenmalig of structureel zijn; 
 
De website van Breda BiBu is nog verlengd voor het jaar 2022 en wordt daarna opgeheven. 
De website Stadsplanten is verlengd met 2 jaar. Het al dan niet verlengen wordt door de 
besturen van KNNV en IVN  elke 2 jaar gezamenlijk besloten. 
De betaling voor de IVN wandel app betreft een éénmalige kostenpost. 
 
Akkoord 
 

6. kan de verschillen niet verklaren tussen de organisatiekosten van 2021(bijna €600) en die van 
2020 (€125). 
 
Het grootste deel van het verschil komt door het afscheidsetentje voor de twee bestuursleden 
dat onder deze post was ondergebracht. Met het genoemde onder punt 2 is deze vraag 
voldoende beantwoord.  
 
Akkoord. 

 
7. Tijdens de eerste controle-ronde kwamen er bij de kascommissie vragen op over het 

“boekenfonds van KNNV en IVN”. De penningmeester heeft die vragen van de kascommissie 
voorgelegd aan Jan Woolderink die de administratie voert van dit fonds.  Het bleek hier te gaan 
om een constructie waarvan de kascommissie niet op de hoogte was.  

 
De jaarcijfers over 2021 bevatten gegevens over de aspecten die onderdeel zijn van gedeelde 
activiteiten met IVN Mark en Donge. Uit de ontvangen toelichting op deze cijfers blijkt dat ze 
betrekking hebben op 100% van de genoemde kosten dan wel inkomsten. Uit notulen van het 
KNNV bestuur van 29 mei 2013 en 1 juli 2013 blijkt dat er in het bestuur veel vragen leven ten 
aanzien van de verdeling van de kosten en baten tussen beide verenigingen.  
Het lag voor de hand dat er een overeenkomst tussen beide partijen zou worden opgesteld om 
te voorkomen dat er, door onduidelijke en niet vastgelegde afspraken, problemen tussen beide 
verenigingen ontstaan. Een dergelijk document kon niet aan de kascommissie worden 
getoond.  
Uit de notulen van de bovengenoemde bestuursvergaderingen kan niet worden opgemaakt 
welke financiële afspraken er tussen KNNV en IVN zijn gemaakt en in hoeverre het bestuur 
daarmee akkoord is gegaan.  
Waar het de financiële transacties bij de productie en ontvangst van verkochte boeken betreft 
ontbreekt het aan een onderliggend stuk ter verantwoording daarvan.   
 
Niet akkoord 
 



 

 

Het bestuur heeft aangegeven dat het wenselijk is om op korte termijn de in 2013 gemaakte 
afspraken met het IVN vast te leggen. Bij de controle van de jaarcijfers 2022 zal dit document 
worden meegewogen met het advies aan de ledenvergadering.    
 

 
ADVIES AAN DE LEDENVERGADERING 
 
De kascommissie verzoekt de vergadering om het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid over de periode 1 januari 2021 tot en met 31 december 2021. 

 
Onderbouwing 
 
De bevindingen van 22 maart 2022 hebben tot gevolg gehad dat er veel informatie is gekomen 
over de samenwerking tussen penningmeester Liesbeth van der Sluijs en bestuurslid Jan 
Woolderink. In de aangereikte stukken worden diverse nuttige suggesties gedaan om die 
samenwerking te verbeteren en daarnaast om de rol van de gezamenlijke activiteiten met het IVN 
meer inzichtelijk te maken.  
De huidige penningmeester heeft laten weten haar functie op korte termijn te willen beëindigen. 
Een goed moment om de suggesties voor verbetering in daden om te zetten.  
 
Het ontbreekt aan een document waarin de afspraken over de financiële aspecten zijn vastgelegd 
van het, samen met IVN, uitgeven van een tweetal boeken (punt 7).  
De kascommissie heeft er vertrouwen in dat dit document tijdig voor de kascontrole over boekjaar 
2022 is opgesteld en ziet geen reden tot het onthouden van een positief advies aan de 
ledenvergadering om het bestuur decharge te verlenen.  
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Kascommissie KNNV Breda 
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 Wiet Kerkhoven 


